
ZPRÁVA O ČINNOSTI KČT, ODBORU HAVLÍČKŮV BROD ZA ROK 2022 

 

Činnost odboru bychom za normálních okolností zahájili Novoročním sestupem do údolí 

Doubravky ale v roce 2022 tomu tak bohužel z důvodu pandemie covid nebylo. Přesto jsme se 
v rámci vybírání členských příspěvků připojili k veřejné sbírce KČT Novoroční čtyřlístek a na 

účet sbírky odeslali 4 500 Kč. Ke sbírce jsme se připojili už jedenáctkrát a celkem jsme na 
budování stezek pro vozíčkáře nebo na bezbariérové úpravy turistických chat ve vlastnictví 

KČT přispěli částkou 47 214 Kč. 

Dne 20. 1. 2022 se konala výroční volební členská schůze. Pět členů ze stávajícího 
devítičlenného výboru odstoupilo, a protože se k 31. 12. 2021 i lehce snížil počet turistů naší 

členské základny, tak nové vedení odboru ve volebním období 2022-2026 pracuje jako 
sedmičlenný tým., který se s výjimkou července a prosince scházel každý měsíc. Zabývali jsme 

se především plněním úkolů z KČT oblast Vysočina, kde nás zastupuje Alena Kubátová a 
Jindřich Rosecký. Dále jsme se věnovali přípravě čtvrtletních plánů vycházek a akcí, přípravě 
pravidelných pochodů, pobytového zájezdu a v neposlední řadě i oslavě 130. výročí založení 

našeho KČT v Německém Brodě. Z každé schůze je Marií Sedlákovou vyhotoven zápis. 
V návaznosti na nové složení výboru bylo změněno sídlo odboru, proběhla změna peněžního 
ústavu a změna byla zapsána i ve spolkovém rejstříku. V listopadu byla zřízena datová schránka 

odboru. 

V souvislosti s přípravou Plánů vycházek bych chtěla poděkovat Míle Špačkové, Jarce 

Kohoutové a Jindřichu Roseckému, kteří zpracovávají a kompletují Vaše návrhy tak, aby mohl 
celý plán vzniknout. Akce jsou kromě tištěného plánu prezentovány i na našich webových 
stránkách a ve vývěsce na havlíčkobrodském náměstí. Od srpna 2022 má náš odbor i 

facebookový profil na internetu. 

130. výročí založení našeho odboru jsme důstojně oslavili slavnostním turistickým 
shromážděním dne 13. srpna u Pelestrovské hospůdky. Pozvali jsme nejen havlíčkobrodské 

turisty, ale naše pozvání přijali i představitelé města Havlíčkův Brod - starosta Jan Tecl a 
místostarosta Zbyněk Stejskal, z řad turistických nás přijel podpořit člen Ústředního výboru 

KČT v Praze – Jaroslav Šlechta, který současně zastává funkci předsedy KČT, oblast Vysočina a 
místopředsedkyně KČT, oblast Vysočina - Jitka Korbelová. Děkuji všem členům za účast, 
celému výboru za vzornou přípravu a organizaci celé akce a Jiřímu Molišovi za hudební 

doprovod a profesionální moderování. 

Poslední červencový týden se uskutečnil pobytový zájezd na Šumavu s ubytováním v chatě KČT 

v Prášilech. O přípravu vycházek se postaral Ladislav Rasocha, o organizaci přihlášek Míla 

Špačková o ubytování a zajištění dopravy Jaroslava Kohoutová. Kouzelné prostředí 
šumavských hvozdů bylo v našich očích znásobeno i neuvěřitelně příjemným, teplým a 

slunečným počasím, které celý týden panovalo. 

V září se uskutečnil jednodenní zájezd do Českého ráje. 

V roce 2022 se uskutečnilo 11 pravidelných pochodů s účastí 1298 osob a dalších 259 akcí 

s účastí 3950 osob. Celkem bylo tedy uspořádáno 270 akcí s účastí 5245 turistů. 

V rámci tohoto počtu se uskutečnilo i 5 akcí na pomoc přírodě s účastí 84 osob. 



(2.4.2022 – 15 osob, 20.4.2022 – 20 osob,28.5.2022 – 12 osob, 21.6.2022- 17 osob, 13.9.2022 – 20 osob) 

Cyklistický oddíl pod vedením Ladislava Rasochy organizuje v sezoně pravidelné cyklistické 

vyjížďky nejen pro turisty ale i pro veřejnost. Kromě těchto výletů pořádají i pěší vycházky. O 
této  činnosti informují na svých webových stránkách. 

Pod vedením Jozefa Hrehy a Františka Pitharta  jsou pořádány každé úterý  pravidelné 

vycházky „Za úsměvem“ a ve čtvrtek odpoledne „Relaxační vycházky“. 

Pro poznání Havlíčkobrodska a Podoubraví pod Železnými horami - Liběcké stezky,  prodáváme 

záznamníky, které eviduje Květa Průšová. 

O našich akcích vedeme kroniku na webu i tzv. papírově a všem, kteří posílají zápisy z vycházek 
a fotografie, patří velké poděkování. 

K 31. 12. 2022 máme 237 členů. Část členského příspěvku 30 Kč zůstává odboru. Děkuji Milanu 
Bartákovi a Míle Špačkové za vyvinutí nemalého úsilí při vybírání členských příspěvků. 

Závěrem mi dovolte poděkovat úplně všem. Počínaje všemi členy, turistickou veřejností a 

konče celým výborem. Bez Vás všech by to nešlo. 

Přeji Vám všem pevné zdraví, hodně osobní spokojenosti, fůru štěstí a ve zdraví našlapaných 

kilometrů. 

 

Lenka Žáková 

předsedkyně KČT, odbor Havlíčkův Brod 

 

 

V Perknově dne 19. 1. 2023 


